2019 年僑務委員會海外青年臺灣學習體驗營 第 4 梯次(泰北地區) 活動開跑

由僑務委員會主辦及國立高雄師範大學承辦之「2019年僑務委員會海外青年臺灣學習體驗營第4梯次(泰北地區)」,於10月7日上午在僑務委員會辦公大樓舉行始業式,僑務委員會僑生處吳郁華處長與國立高雄師範大學代表國際處學生事務暨國際開發組老師呂韻秋老師共同主持。活動辦理時間從10月5日起至10月18日止,共有32位來自泰北地區的海外青年來臺參加。

吳郁華處長表示此次活動是由僑務委員會主辦,國立高雄師範大學承辦,並同時給所有營隊成員 加油鼓勵,希望透過此次活動讓海外青年了解臺灣豐富的多元文化,促進海內外青年交流,勉勵大家 來臺灣學習,最後預祝大家快樂學習一切順利。

國立高雄師範大學代表呂韻秋老師則致詞歡迎大家來到臺灣學習。國立高雄師範大學已規劃一系列精彩的參訪學校體驗課程與臺灣文化體驗,務必讓海外學子能在活潑的教學課程與體驗中學習。活動精彩充實,希望透過政經建設參訪、大學院校課程體驗、人文教育探索、多元文化體驗、旅遊景點參觀與生態環境探索等等,給學員一個難忘的臺灣生活體驗。她更希望泰北學生願意來臺灣求學,讓臺灣的校園更加有活力,讓臺灣本地的學子也學習到不同的生活經驗和文化。

始業式禮成後,吳處長及來賓和學員合照並於會後交流。

OCAC 2019 Compatriot Youth Study Program at Taiwan 4th session (Northern Thailand) is officially running

The opening ceremony of the "OCAC 2019 Compatriot Youth Study Program at Taiwan 4th session (Northern Thailand)" is officially held at the Office Building of the OCAC on the morning of October 7th. This 2-week program started on the 5th of October and will end on the 18th of October, 2019. A total of 32 compatriot youths from Northern Thailand are participating in this program.

Ms. Yu-Hua Wu, Dean of Student Affairs of OCAC, first expressed her appreciation for the opportunity to cooperate with National Kaohsiung Normal University. She hoped that through these special adventures, the overseas compatriot youths will develop an understanding of a rich multicultural Taiwan. She also hoped these experiences will encourage them to come back to Taiwan for their further studies.

On behalf of National Kaohsiung Normal University, teacher Yun-Chiu Lu warmly welcomed the compatriot youths from Northern Thailand. She believed that the Program will offer students multiple perspectives on Taiwanese culture, the history of Taiwan, and the current development of Taiwan education. Compatriot Youths from Northern Thailand will also visit the vocational training courses offered by schools in Taiwan. She hoped that through these special adventures, the overseas compatriot youths will develop an understanding of Taiwan history and culture. She also urged the youths to come to study in Taiwan in the future to enrich Taiwanese campus lives and open up local student's mind.





與僑務委員會僑生處吳郁華處長合照。 Group photo with Ms. Yu-Hua Wu, Dean of Student Affairs of OCAC.



始業式照片 Photo of opening ceremony